
 

 

 

“I suffered from a severe dengue fever a few years ago. At the time, I had high fever consecutively for few days and 

nearly fainted. The doctor diagnosed my condition as dengue haemorrhagic fever, which is the most serious and 

potentially fatal type of dengue fever. I then developed infection to both of my lungs. I coughed a lot and eventually 

vomited dark clumps of blood clots as I was having internal bleeding too. My condition was very critical and had to be 

admitted to the ICU ward. The doctor even told my family to be prepared for the worst as my condition does not seem 

to be positive at all and that I might not be able to make it.  

I tried consuming CELLFOOD®, drinking it non-stop and I took more than 100 drops a day in a desperate attempt to 

save myself. I consumed it for only 1 day and it has already done miracle to my body. The doctor was surprised when 

he came to do X-ray examination, because my lungs had recovered about 50% after only 1 day! I do not need to be 

intubated anymore, my high fever has also subsided with lesser cough! Unexpectedly, I was able to discharge only 

after 2 days! I did not imagine that dengue can be so life threatening, but I was really fortunate to have CELLFOOD®, 

the product that revived my life in just 2 days!” 

 

“几年前我患上了严重的骨痛热症。当时的我，连续发高烧几天，严重到几乎晕倒。根据医生的诊断，我患

上的是骨痛溢血热症，是最严重最致命的骨痛热症。导致我两侧的肺部已经被细菌严重感染。我当时不停

地咳嗽以及吐出很多深色的血块，由于内出血了。我的病情恶化至非常危急，必须被送往加护病房。医生

甚至告知我的家人要做好最坏的心理准备，因为我的情况不太乐观，随时会有生命危险。 

于是，我尝试服用细胞食物。为了让自己得救，我不得已时时刻刻都在服用细胞食物，我想分量已经多达

一天 100 滴左右。我还记得当时只是服用了一天，就看到效果了。当医生进行 X 光扫描检查时，他感到非

常惊讶，因为他发现只是一天的时间我的肺部功能竟然恢复了大约 50％左右！之后，我不需要再插管接呼

吸器，高烧也渐渐消退，而且咳嗽也减少了。出乎意料的是，两天后我竟然可以出院回家了！我从来没想

过骨痛热症可以去到这么危险的地步，但很幸运的是我遇到了细胞食物，只是两天就把我从鬼门关前救了

回来！”  

 

“Saya menghidap demam denggi yang serius beberapa tahun lalu. Pada masa itu, saya demam panas berturut-turut 

hari sehingga hampir pengsan. Doktor mengesahkan saya mengalami demam denggi berdarah, iaitu demam denggi 

yang paling serius dan berbahaya, dan kedua-dua paru-paru saya dijangkiti kuman. Tambahan pula, saya batuk tanpa 

henti sehingga memuntahkan gumpalan darah disebabkan pendarahan dalaman. Keadaan saya menjadi kritikal 

sehingga terpaksa dimasukkan ke wad ICU. Malah, doktor juga telah berpesan kepada keluarga saya supaya bersedia 

kerana keadaan saya teruk dan saya mungkin pergi bila-bila masa sahaja.  

Saya mencuba CELLFOOD®, minum tanpa berhenti, rasanya lebih daripada 100 titis dalam sehari. Seingat saya hanya 

minum sehari sahaja, kemudian doktor datang membuat pemeriksaan X-ray. Alangkah terkejutnya doktor, kerana 

keadaan peparu saya telah pulih lebih kurang 50%! Saya tidak perlu intubasi lagi, malahan, demam sudah reda dan 

tiada batuk teruk lagi! Dalam masa 2 hari sahaja, saya sudah boleh keluar dari wad! Saya tidak menyangka demam 

denggi boleh begitu serius dan membahayakan nyawa, tetapi CELLFOOD® telah menyelamatkan saya hanya dalam 

masa 2 hari sahaja!” 

DENGUE FEVER 骨痛热症 DEMAM DENGGI 

 

Name / 姓名 / Nama         :   Mr P 

Age / 年龄 / Umur             :   50 

Place / 来自 / Tempat       :   Kuantan 关丹 

Health Condition               :   Dengue Fever骨痛热症  

/健康状况/ Masalah              Demam Denggi 

Product / 产品 / Produk    :   CELLFOOD® 细胞食物 


